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NIEUWSBRIEF,  juli 2025 

  
De laatste maanden stonden bol van activiteiten en liet weer eens 
zien hoe dynamisch er bij SIEMei gewerkt wordt. Een nieuwe voor-
zitter werd gepresenteerd (zie het persbericht), met trots kon mel-
ding worden gemaakt van een nieuwe website, op diverse plekken 
op de Noordkade werden machinerieën vanuit het SIEMei depot 
geplaatst (o.a. bij de tabakswinkel in de 

proeffabriek) en boog een werkgroep zich over de organisatie 
van Levend Erfgoed met o.a. de Open Actie Dag van SIEMei 
op zondag 14 september a.s. Na een periode van ruim 16 jaar 
heeft Martien van Osch, medeoprichter van SIEMei, afscheid 
genomen als bestuurslid (zie interview met Martien). 

Tijd voor een rustigere periode nu de vakanties zijn aangebro-
ken en velen - waaronder ook onze vrijwilligers - genieten van 
rust mooi weer, een mooie reis of gewoon thuis. 

PAUL VAN DEN BROEK NIEUWE 
VOORZITTER VAN SIEMEI 

Het bestuur van Siemei is erin geslaagd 
om een voorzitter aan te trekken als op-
volger van Piet van der Poel die in februari 
jl. afscheid nam. Paul van den Broek is 
bereid gevonden om het voorzitterschap 
op zich te nemen en voldoet volledig aan 
de profielschets die het bestuur opstelde.
Belangrijke wensen waren kennis van 
Meierijstad en vooral op de hoogte zijn 
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van de politieke situatie/verhoudingen en bekend met het Veghelse bedrijfsleven. Daar-
naast is de kwaliteit van ‘verbinder’ een pre. 
Paul past perfect in het opgestelde profiel en is daarnaast een Veghelaar pur sang. 
Maatschappelijk gezien heeft Paul zijn sporen verdient in de logistieke sector. De laatste 
12 jaar was zijn functie manager bij Jumbo Supermarkten in Veghel waar hij nauw be-
trokken was bij de herstructurering van de distributiecentra. 
Na zijn pensionering is hij zich gaan richten op maatschappelijke betrokkenheid o.a. als 
burgercommissielid voor het CDA in Meierijstad.  
De komende jaren staan er vele uitdagingen te wachten die variëren van een tijdelijke 
verhuizing van het museum naar de Zuidkade (in verband met bouwactiviteiten in en aan 
het huidige complex), een nieuwe opzet van het museum en ontwikkelingen in het 
Spoorpark w.o. de herbouw van het stationsgebouw. 
Paul heeft zich voorgenomen om zo nel mogelijk kennis te maken met de diverse vrijwil-
ligers ‘onderdelen’ zoals de werkplaats, het spoor, gidsen en horeca. 

Medeoprichter Martien van Osch neemt afscheid als bestuurslid 

Martien van Osch is vanaf het eerste uur betrok-
ken bij SIEMei. Hij werd gevraagd om de kar mee 
te gaan trekken. Als gepensioneerde had hij wel 
wat tijd over. 
Tijdens een van de eerste besprekingen gaf Piet 
van der Poel aan 'Ik word voorzitter als Martien 
penningmeester wordt' en zo kwam hij in het be-
stuur terecht. 
Als afgestudeerd HTS’er zou je niet verwachten 
dat hij penningmeester zou worden. 
Martien nam die rol op zich en mede door zijn 
kennis van de automatisering wist hij die rol ja-
renlang goed te vervullen. 
Martien is een echte familieman en samen met 
zijn vrouw besteedde hij veel tijd aan de opvang 
van zijn kleinkinderen en het klussen in en aan 
huis bij zijn kinderen. Vol trots vertelt hij dan ook 
over de ontwikkelingen van de kleinkinderen 
Martien vindt het leuk en vooral leerzaam om met 
oude dingen/materialen om te gaan. Vooral het verhaal en de geschiedenis achter het 
product interesseert hem.  Maar ook de mensen achter de ontwikkeling van industrie en 
handel trekken hem aan. Dit alles bewaren voor het nageslacht en dat allemaal realise-
ren op de locatie Noordkade vindt hij prachtig. 
Allerlei 'klussen' kwamen op zijn bord terecht en Annie riep dan wel eens 'kan het niet 
wat minder?'. Martien genoot van de sociale contacten binnen de club van vrijwilligers en 
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bestuur. Het is een grote familie en de gezelligheid staat voorop. 
Door de afnemende gezondheid wordt Martien in zijn dadendrang geremd. Dat doet hem 
pijn. Aan de andere kant is hij realistisch en realiseert zich dat het tijd is voor verjonging 
in het bestuur. 
De Noordkade als geheel heeft zich enorm ontwikkeld en SIEMei zal in de toekomst daar 
een belangrijke rol in blijven vervullen. Onder leiding van de nieuwe voorzitter Paul van 
den Broek gaat het bestuur daar mee aan de slag. 
Martien nam afscheid van het bestuur maar blijft wel als vrijwilliger actief binnen SIEMei. 
Hij kan die gezellige club niet missen. 
Het bestuur zal op passende wijze afscheid nemen van Martien en Annie en bedankt 
hem voor zijn enorme en tomeloze inzet in de afgelopen 15 jaar. 

SIEMei LANCEERT NIEUWE WEBSITE 

Voor informatie over het museum en het spoorpark en ook voor reserveringsmogelijkhe-
den ten behoeve van rondleidingen op de Noordkade, maakte SIEMei jarenlang gebruik 
van een website die destijds m.m.v. vrijwilligers werd opgezet. 
Anno 2025 vond het bestuur het tijd om de website aan te passen aan de eisen van de 
huidige tijd. Diverse opties passeerden de revue zoals aanpassen van de huidige 
website tot aan een compleet nieuw site. 
Er werd gekozen voor een nieuwe websi-
te waarvoor contact werd gezocht met 
het Veghels bedrijf UPGRADERS.  Dit 
bedrijf heeft in samenwerking met enke-
le vrijwilligers van SIEMei een pro-
gramma van eisen en wensen opge-
steld en is aan de slag gegaan. 
Ook de introductie van een webapp 
sprak ons aan. Een website die eruit-
ziet als een app die de flexibiliteit van 
het web combineert met de eenvou-
dige gebruikerservaring van een 
mobiele app.  

Voordelen zijn onder andere:  
- de gebruiksvriendelijkheid van 
een app 
- past zich aan naar elk scherm-
formaat op verschillende forma-
ten 
- toe te voegen aan je start-

scherm van je telefoon 
Nieuwsgierig geworden: probeer www.siemei.nl 

http://www.siemei.nl
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VANUIT DE WERKPLAATS 

Motor van betonmolen aan de praat gekregen.

In de werkplaats is de motor van een betonmolen 
gereviseerd en gereed gemaakt om geplaatst te 
worden op de molen zodat in principe beton kan 
worden gedraaid. 
Nog even enkele onderdelen van een ‘kleurtje’ 
voorzien en dan is deze klus geklaard. Dit type be-
tonmolen werd vroeger gebruikt voor grote beton-
werken (bijv. voor betonvloeren). Vanaf ca.1970  
maakten men hier minder gebruik  van in verband 
met de opkomst van betoncentrales.. 

Deze zijn gemaakt van 1955 t/m 1970 en werden 
verkocht onder de handelsnaam Besto uit Boxmeer .De uitvoering was met  een benzine, 
diesel of elektro motor. 

De inhoud van de betonmolen was 350 liter en transportaal op 4 luchtbanden .  

MONUMENTENDAG 2025 
Zondag 14 SEPTEMBER van 12.30 - 16.00 uur 
HOP-ON-HOP-OFF LANGS 
Stichting Industrieel Erfgoed Meierij (SIEMei), Heemkundekring Vehchele en de 
Franciscusparochie, geloofsgemeenschap Lambertus Veghel hebben gezamenlijk voor 
Monumentendag 2025 een mooi en gevarieerd programma opgesteld. Met twee histori-
sche bussen kan men u gratis langs alle te bezoeken locaties worden gebracht. En er is 
een fietstocht langs historische boerderijen in en rond Veghel. Daarvoor is een aparte 
routebeschrijving beschikbaar. 

WAT IS ER TE ZIEN EN TE DOEN? 

SIEMei-Noordkade 
Toegang is hier vandaag gratis. Met diverse machines, die aan de havenzijde staan op-
gesteld, worden demonstraties verzorgd. Binnen worden op een historische drukpers 
drukwerk vervaardigd. En er is een model (3m lang) van het beroemde Britse vliegdek-
schip Hermes R12 te zien. 

.	Binnen	wordt	op	een	historische	drukpers	drukwerk	ve-
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Airbornemonument – Kol. Johnsonstraat 
Het Airbornemonument met de kangoeroe is opgericht ter ere van de 101st Airborne 
Division, die hier in september 1944 zware strijd leverde tegen de Duitse bezetter. 
Een deskundige doet hier alles uit de doeken over dit bijzondere monument. 

Lambertuskerk - Deken van Miertstraat 
Kom een kijkje nemen in deze monumentale kerk van ruim 160 jaar oud. Op verschillen-
de plaatsen zijn gidsen beschikbaar om u te informeren. Ook van buiten is de kerk prach-
tig en de begraafplaats met tal van monumentale graven is een bezoek waard. 

Spoorpark-Spoorlaan 
Demonstratie van het volledige stationsemplacement tussen de Vorstenbosscheweg en 
de Spoorbrug aan de Gasthuisstraat. U kunt dat traject zelf afleggen op een railfiets. Er 
rijden treinen en er is een expositie over het emplacement en de aanleg van de nieuwe 
spoorwegovergang. 

Vrijwilliger in de schijnwerper  

Pierre Weusten (67), 
Gehuwd met Marja 
Twee kinderen: Annet (34 en Bert (33) 
Beroep: Gepensioneerd teamleider buitendienst Toshiba 

Pierre is geboren in Sittard en opgegroeid in Ge-
leen. Na de lagere school ging hij naar de LTS in 
Geleen en volgde de opleiding procestechniek. 
Aansluitend naar de MTS in Sittard om de oplei-
ding Electrotechniek af te ronden. 
Bij Toshiba heeft Pierre veel technische opleidin-
gen gevolgd. Zowel intern als extern bij o.a. PBNA 
, Dirksen  en vele andere technische opleiders.  
Zijn militaire dienst vervulde hij in Amersfoort en 
werd korporaal schutter. Na zijn militaire dienst 
kon hij bij zijn buurman aan de slag als schilder. 
Eind 1980 ging hij als buitendienstmedewerker 
aan de slag bij Toshiba Nederland in Gouda en 
was hij hoofdzakelijk bezig met installatie en on-
derhoud van professionele printers. 
Na zijn huwelijk in 1989  met Marja woonde hij nog 
enkele jaren in Geleen. 
Na een promotie tot teamleider regio Zuid werd hij 
verplicht om midden in het gebied te wonen. In 
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1992 kochten ze een woning in Veghel 
en ze wonen daar nu al 33 jaren. 
In augustus 2024 ging Pierre met pen-
sioen. Pierre beschouwt zichzelf niet als 
sportman. Hij volgt op tv wat voetbal en 
wielrennen. 

Hobby’s 
Pierre en Marja gaan graag recreatief 
fietsen en wandelen. Erg actief zijn ze 
met hun 3-jarige hond van het ras 
'Landseer'. Marja is jaren werkzaam 
geweest bij de opleiding van hulphon-
den in Herpen en samen besteden ze 
veel tijd aan de hond. Met de hond trai-
nen ze regelmatig in Appeltern voor de 
opleiding 'Landseer Rescue Dog'. De 
hond wordt getraind om drenkelingen te 
redden. 
Pierre houdt zich veel bezig met tuinie-
ren en het klussen in en rondom het 
huis. In de buurt doet men regelmatig een beroep op hem voor klusjes. 
Pierre is zeer geïnteresseerd in de geschiedenis van Wereldoorlog I en II. Hij bestudeert 
de geschiedenis en samen met zijn dochter Annet heeft hij alle diverse oorlogsgebieden 
bezocht o.a. Normandië en daar gaan ze dan een week wandelen om het gebied te leren 
kennen en oude herinneringen aan de oorlog op te halen. 

Vakanties 
Toen de kinderen klein waren trokken ze er jaarlijks op uit en huurden een huisje of sta-
caravan. De favoriete landen waren Duitsland, Benelux en Oosten rijk. 
Nu zijn het in principe korte vakanties in Nederland, Ardennen of Eifel. In verband met de 
hond willen ze niet zo lang van huis. 

SIEMei 
Hoe komt Pierre bij SIEMei terecht? In het verleden had hij SIEMei al eens bezocht en 
dacht mogelijk is dat iets voor na mijn pensioen. 
Na zijn pensionering is hij op een zaterdag binnengelopen en had een oriënterend ge-
sprek met de voorzitter, Piet van de Poel. 
De week er na kon hij gelijk starten en is nu ieder woensdagmiddag en zaterdagmorgen 
bij Siemei actief. Hij wil alles mee aanpakken. 
Pierre ervaart de sfeer binnen de werkplaats als erg gezellig en familiaal. Je weet wat 
iedereen wil en kan en men staat voor elkaar open. Er is een goede klik en dat maakt dat 
je er graag komt. 
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Sponsor in de schijnwerper 

Naam: Toine Munsters (70) 
Relatie met Tonnie 
Drie kinderen: Guus (44) Tineke (42) en Dirk (38) 
Zes kleinkinderen en zes bonuskleinkinderen in 
de leeftijd van 2 tot 14  
Beroep: Eigenaar Munsters Brandbeveiliging 

Toine is geboren en getogen in Erp. 
Na de lagere schoolging hij naar de LTS in Veghel en 
volgde de metaalopleiding. Aansluitend volgde hij de 
MTS (metaal) in Den Bosch. Daarna maakte hij de 
overstap naar de Philips bedrijfsschool in Eindhoven. 
In 1975 moest Toine in militaire dienst en volgde in Ossendrecht de opleiding tot motor-
ordonance. Als motorordonance was hij gelegerd in Nunspeet en Oirschot. 
Na zijn militaire dienst ging hij in 1976 weer verder op de Philips Bedrijfsschool. In 1983 
trad hij in dienst bij Sondag mengvoeders in Erp en startte als onderhoudsmonteur. Hij 
werkte in de bedieningskamer en later kwam hij op de planning terecht. 
Vanaf 1977 was Toine actief bij de vrijwillige brandweer in Erp. Hij volgde diverse oplei-
dingen en was ploegleider en regionaal opleidingsinstructeur. 
Toine zag  wel mogelijkheden in de brandbeveiliging en begon in 2001 als zelfstandig 
ondernemer en richtte zich op het verzorgen van opleidingen  bedrijfshulpverlening en de 
verkoop van blusmiddelen. 
Hij is nu op een leeftijd dat hij zijn bedrijfsactiviteiten geleidelijk aan gaat afbouwen. Hij is 
een samenwerking aangegaan met Kling brandbeveiliging uit Nistelrode om de continuï-
teit voor zijn klanten te waarborgen. 

Hobby’s 
Motorrijden doet hij al van jongs af aan. Toine heeft diverse (zware) en snelle motoren 
gehad en  in het verleden  maakte hij met vrienden motortochten naar diverse landen 
o.a. Duitsland, Frankrijk, Oostenrijk en Italië. 
Nu doet hij het wat rustiger aan en heeft hij een 750 cc shopper. Zijn partner Tonnie heeft 
ook een shopper en nu maken ze regelmatig tochtjes in Nederland en naar de Eifel,  Ar-
dennen en Luxemburg. 
In 2021 heeft Toine een camper aangeschaft en samen met Tonnie maken ze regelmatig 
uitstapjes in de Benelux, Frankrijk, Duitsland en Oostenrijk. 
Door het afbouwen van zijn werkzaamheden heeft hij meer tijd om met vrienden een lang 
weekend weg te gaan. De fietsen gaan mee om de omgeving te verkennen. 
Samen met broer Jan neemt hij regelmatig in het buitenland deel aan of offroad ritten 
met de Toyota Landcruiser o.a. in Belgié, Frankrijk en Marokko.  
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Sport 

In zijn jonge jaren voetbalde Toine bij de voetbalclub Erp en heeft jaren  in het 3e team 
gespeeld. De 3e helft was erg belangrijk. Hij was ruim 50 voor hij stopte met voetballen. 
Naast het voetballen heeft hij in het verleden diverse sporten bedreven o.a. atletiek en 
wielrennen. Nu gaat hij regelmatig naar de fitness. 

Vakantie 
Toen de kinderen nog klein waren gingen hij en zijn echtgenote José jaarlijks naar de be-
kende vakantiegebieden in Duitsland, Frankrijk en Italië. Ze huurden dan een tent, staca-
ravan of huisje op een camping. Toen de kinderen wat groter werden, hebben Toine en 
José vliegreizen gemaakt naar diverse landen o.a. Griekenland, Turkije, Italië en Spanje. 
In 2021 is hij met Tonnie naar Amerika gegaan omdat haar zoon daar afstudeerde. Ze 
hebben dat toen gecombineerd met een camperreis door Amerika. Toen ontstond ook 
het idee om een camper aan te schaffen. 

Siemei 
Munsters brandbeveiliging verzorgde voor Van de Ven op de Noordkade de brandbevei-
liging. Broer Jan was vice-voorzitter van SIEMei en dan zijn de lijntjes erg kort. Toine 
heeft altijd belangstelling gehad voor oude technieken en machines. Hij wilde daar graag 
zijn bijdrage aan leveren door materialen beschikbaar te stellen. Hij zorgt voor brand-
blussers, EHBO-kisten en noodverlichting. Hij controleert jaarlijks of alles in orde is en 
vult het zondig weer aan. 
Zijn eigen collectie brandweermaterialen hebben een plekje gevonden in SIEMei. 
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Opruimen aan de Parallelweg Zuid 
Aan de Parallelweg-Zuid in Veghel heeft tot enkele jaren terug de Stadshobbywerkplaats 
gestaan. Vanaf de sluiting daarvan tot heden zijn plannen gemaakt voor woningbouw op 
deze plek. Inmiddels zijn de plannen redelijk concreet, moeten speeltuin en jeu-de-bou-
lesbaan wijken voor de nieuwe huizen en krijgen deze voorzieningen plaats op een 
nieuw te ontwikkelen groenstrook direct langs het spoor. En dat had voor de mannen van 
het spoor gevolgen…. 
Deze hadden namelijk een eigen container staan op de geplande groenstrook, vrij direct 
tegenover het voormalige en zwaar verwaarloosde Station koffiehuis. Begrijpelijkerwijs 
wilde de gemeente ruimte voor de nieuwe plannen en stond de container dus in de weg. 
Enige oplossing: verplaatsen.  
Dat is inmiddels gebeurd en niet zonder slag of stoot. Immers, tien jaar spullen opslaan 
die je misschien ooit nog wel een zou kunnen gebruiken, maakte de container te vol en 
vooral ook te zwaar om direct te verplaatsen. De inhoud moest er eerst uit. Tientallen rit-
jes, gelukkig met de trein, bleken onvermijdelijk en ook de container vertrok per trein.  
Inmiddels staat de container aan noordzijde van het emplacement, hebben de inhoud en 
andere verrassingen een nieuwe plek gekregen en zijn we er ook in geslaagd de bulten 
ballast (grind onder andere) te verplaatsen. Verrassend blijft ook iedere keer weer dat 
voorwerpen die er jaren ongemoeid hebben gelegen en waarvan het bestaan was verge-
ten toch niet gemist kunnen worden.  
Met de ontwikkelingen rond dit gebied aan de Parallelweg-Zuid - de huidige weg ver-
dwijnt overigens om plaats te maken voor een fietspad - brengt de herbouw van het 
voormalige station weer een stukje dichterbij. 
Voor de spoormannen is dat het meest positieve van de huidige ontwikkelingen. 
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Informatie van en over onze 
sponsoren 

Dimetec bestaat 25 jaar 
In juni vierden Johan Meggelaars en Antwan van Dinther met hun medewerkers  dat het 
bedrijf 25 jaar bestaat. 
Op vrijdag 20 juni was er een drukke bijeenkomst met zakelijke klanten. 
Op zaterdag 21 juni was er een open dag en het was erg druk met familieleden, vrien-

den, buurtgenoten en andere be-
langstellenden. 
Je kon zien wat er allemaal ge-
maakt kan worden met de innova-
tieve machines van Dimetec.  
Antwan en Johan waren continue 
bezig met het geven van uitleg. 
De genodigden konden in de zon/
schaduw op het binnenterrein ge-
nieten van een drankje en een 
hapje. 
Wij wensen Johan, Antwan en 
medewerkers veel succes in de 
komende jaren. 

 

De Reklamefabriek is  
verhuisd 
Door de ontwikkelingen op de Zuidkade 
moest Paul van der Laan uitzien naar 
een nieuw bedrijfspand. Hij heeft een 
prachtig ruim pand gevonden aan de 
Eisenhowerweg 9c op industrieterrein 
De Dubbelen in Veghel. Ze zitten nu 
centraal voor veel klanten en beschikken 
over een grote en efficiënte werkruimte. 
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Verhuizing en 25-jarig  
jubileum 
 
In augustus 2024 maakte Pebetex een 
belangrijke stap in hun ontwikkeling met 
de verhuizing naar een groter en moder-
ner pand. Dit nieuwe onderkomen biedt 
niet alleen meer ruimte voor de groeien-
de activiteiten, maar ook de mogelijkheid om de processen verder te optimaliseren. De 
directie en medewerkers  zijn ontzettend trots op deze upgrade, die perfect aansluit bij 
hun ambitie om te blijven groeien en de klanten de beste service te bieden. 

Uitbreiding van de directie 
Sinds 1 maart 2025 is de directie van Pebetex uitgebreid met Ruud Kwinten, zoon van 
Peter, en Patrick Rike. Met deze stap wordt een nieuwe generatie leiderschap geïntrodu-
ceerd om het bedrijf verder te laten groeien en te innoveren. Hun ervaring en visie zor-
gen voor een frisse dynamiek binnen het managementteam, terwijl de kernwaarden van 
Pebetex behouden blijven 

25-jarig jubileum 
Pebetex is sinds 2000 een vertrouwde naam in de bedrijfskledingbranche. Het bedrijf 
werd opgericht door Peter Kwinten en Ben Huijbers, twee collega’s met een gedeelde 
visie op kwaliteit en service. Met een klein team legden Peter en Ben de basis voor een 
bedrijf dat vanaf het begin werd gekenmerkt door sterke samenwerking, een klantgerich-
te aanpak en focus op kwaliteit.                                                                                                                                 
Het bedrijf is inmiddels gegroeid naar ruim 20 medewerkers en ze hebben onlangs het 
25-jarig jubileum gevierd. SIEMei wenst hun kledingsponsor veel succes in de komende 
jaren. 
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